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PROTOKÓŁ Nr XXI/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 2 grudnia 2019 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXI w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, iż  sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek Burmistrza.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

13 radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony 

osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2019 r. poz.506) 

poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Ad. pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji radni 

szeroko dyskutowali na temat projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. Wyjaśnił,  

iż zaproponowano, aby przedmiotowego projektu uchwały nie przyjmować na obradach XXI 

sesji, tylko przyjąć go na kolejnej sesji z uwagi na to, że projekt wymaga ponownej, głębszej 

analizy przez komisje. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał wnioskodawcę sesji, czy wyraża 

zgodę na wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku dziennego obrad. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys zgody nie wyraził. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi bądź propozycje 

do porządku obrad. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Podkreślił, że skoro wnioskodawcą sesji jest burmistrz,  

to powinien wykonywać swoje obowiązki i zgodnie z art.102 Statutu Gminy Stąporków z urzędu 

uczestniczyć w obradach. Dodał, że zgodnie z art.101 statutu burmistrz wykonuje zadania przy 

pomocy urzędu, ale jednocześnie przygotowuje także projekty uchwał, więc powinien na sesji 

być obecny. Radny zaapelował do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby zakończyć tego typu 

praktyki, bo to co się zaczyna dziać w naszej gminie znacząco przechodzi ludzkie oczekiwania. 

Radny Edward Mazur podkreślił, że nie może być tak, że radni co tydzień mają zwołaną sesję na 

wniosek burmistrza, który w obradach nie uczestniczy a do reprezentowania wyznacza sekretarza 

gminy. Dodał, że to jest niedopuszczalne, bo w statucie napisano, że to burmistrz z urzędu 

uczestniczy w sesjach. Zaapelował, aby przestrzegać zapisów zarówno ustawy o samorządzie 

gminnym, jak i statutu. Radny Edward Mazur powiedział, że z uwagi na fakt, iż wnioskodawca 

sesji jest nieobecny na obradach sekretarz gminy nie ma zdania decydującego, aby wyrazić zgodę 

na wycofanie projektu uchwały z porządku dziennego. Zapytał, czy sekretarz ma zapisane w 

zakresie obowiązków reprezentowanie i przedstawianie stanowiska pani burmistrz. Powiedział, 

że jeśli tak, prosi o taki dokument. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Sekretarz Gminy dysponuje pełnomocnictwem 

Burmistrza. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że stosowne pełnomocnictwo posiada. 
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Radny Edward Mazur zapytał, czy sekretarz ma to zapisane z swoim zakresie obowiązków. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że posiada stosowne pełnomocnictwo wydane na 

podstawie regulaminu. 

Radny Edward Mazur powiedział, że obowiązki powierza się zarządzeniem a nie na postawie 

regulaminu. Poprosił o przestrzeganie przepisów prawa powszechnie obowiązującego. 

Zaapelował, aby sekretarz kierował się swoim zdaniem, a nie jak w przedszkolu wykonywał 

tylko narzucone odgórnie polecenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Sekretarza o przedstawienie stosownych 

pełnomocnictw. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do projektu porządku obrad XXI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 0 głosów 

przeciw- 11 głosów 

wstrzymało się- 2 głos 

odrzuciła porządek obrad XXI sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt. 4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

dziękując wszystkim  za przybycie. 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 

 

 


